
1. Att:
Ändra §59 "Kallelse sker via e-post till styrelsens ledamöter" till "Kallelse sker via e-post eller
valfri kommunikationskanal till styrelsens ledamöter"

Motivation: Idag sker inte kallelser till styrelsemöten via e-post då vi i styrelsen primärt
kommunicerar internt via Discord. Även tidigare år har detta inte skett via e-post utan via en
messenger-grupp. På grund av detta bör vi uppdatera våra stadgar för att reflektera detta.

2. Att:
Ändra §54 "Styrelsen består av ordförande, vice ordförande, kassör, sekreterare och övriga
ledamöter." till "Styrelsen består av ordförande, vice ordförande, kassör och övriga
ledamöter."

Motivation: I dagsläget är sekreterarrollen som klädd position vakant och har ersatts av en
mötessekreterare som byts varje möte efter ett förutbestämt schema som ordförande har
satt ihop. Sekreteraren som formellt klädd post finns i praktiken inte idag inom vår förening
och behovet av en anses inte aktuellt. Vi bör därför ändra våra stadgar för att reflektera
detta.

3. Att:
Ändra §62 från "Samtliga medlemmar har närvaro- samt yttranderätt på styrelsens möten."
till "Samtliga styrelsemedlemmar har närvaro- samt yttranderätt på styrelsens möten."
ELLER "Samtliga SpLitt-medlemmar har närvaro- samt yttranderätt på styrelsens möten."

Motivation:
Idag är stadgeparagrafens syftning otydlig och kan syfta både på styrelsemedlemmar och på
SpLitts medlemmar i stort. Paragrafen ligger under styrelsedelen av stadgarna och kan
antas syfta på endast styrelsemedlemmarna, men syftningen är oklar och kan även syfta på
alla SpLitts medlemmar. För att styra upp detta föreslår jag att vi specificerar paragrafen.

4. Att:
Lägga till en till två paragraf(er) under Styrelsen, underrubriken allmänt som sätter krav på
att alla ledamöter måste ha minst 50% närvaro på alla styrelsemöten för att kunna sitta kvar,
samt att de måste delta i minst en planering av ett event per termin.

Motivation: Det är svårt att driva verksamhet på ett produktivt sätt när en del ledamöter
sällan dyker upp på möten och aldrig deltar i planering av event heller. Det stoppar upp
planerandet eftersom vi är bundna till paragraf §55. Det skulle vara mer effektivt om alla
ledamöter är aktiva och engagerade.


